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Bolag Ingalill Berglund har varit sjukskriven sedan i september och lämnar nu vd-tjänsten i Atrium Ljungberg.<br /> -
Sjukdomstillståndet är temporärt, men jag vet inte hur lång tid det tar att komma tillbaka, säger hon till Fastighetssverige.<br />

Ingalill Berglund vill inte gå in för mycket på vad hon har drabbats av, mer än att det hela förmodligen orsakades av en
infektion.<br /> <br /> - Så det är inte cancer och jag har inte gått in i väggen. Jag på bättringsvägen, vid gott mod och huvudet
mår bra, säger Ingalill Berglund.<br /> <br /> - Jag får ingen medicinsk behandling nu, men det återstår mycket fysisk
rehabilitering. Jag lägger mycket tid på gymmet. Jag kommer att bli helt återställd, men jag vet inte hur lång tid det tar. Det kan ta ett par månader och det
kan ta ett år, eller mer.<br /> <br /> Hon lämnar nu över vd-posten i Atrium Ljungberg. Hon har arbetat för bolaget sedan 2001, de senaste fem åren som
vd.<br /> <br /> - Det behövs en tydlig ledare, jag har arbetat med Annica i åtta år och det känns mycket bra att lämna över till henne. Det här är den bästa
lösningen, både för Atrium Ljungberg och för mig.<br /> <br /> <strong>Kommer du tillbaka till Atrium Ljungberg i någon annan position när du är
frisk?</strong><br /> <br /> - Nej. Jag lämnar över alla operativa uppdrag jag har haft till Annica.<br />

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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